
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 2. maj 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 783

Kan ministeren bekræfte, at der findes en egentlig forretningsplan for Livøs udvikling, ud-

arbejdet i 2011 af Naturstyrelsen og Realdania, med henblik på at sikre øsamfundets

langsigtede overlevelse og det bevaringsværdige kulturmiljø, som øen rummer, og at

denne forretningsplan er under implementering med betydelig økonomisk fondsstøtte

(Realdania og A.P. Møller og Hustru Chastine Mc-Kinney Møllers Fond til almene For-

maal) samt Energinet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Marianne Jelved

(RV).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Marianne.Jelved@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
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